

5 1

Anne Silver

Ophelia's dream

Natural elements have a primary place in my photography. They express my need to remain connected to the natural world, to the harmony of the seasons, to my own wild nature. I walk along the banks of the Seine searching for flowers, leaves, dried seed heads to inspire me. My photography is a journal of simple things that touch me in a profound way, that make my heart sing. It speaks of my dreams, my reveries, my memories. The beauty of youth and freshness of new life inspire me as much as the beautiful decay of things past their prime.

In my photos, I hope to capture something that speaks of the passage of time yet represents a scene which remains unbound by time. It is this timelessness that I love in working with Polaroids. When one looks at a photo made with a Polaroid, like the SX-70 that I adore, one doesn't know exactly when the photo was made. That is what makes my heart beat a bit faster. That is the ambiance that I try to create in my photography.

Les éléments naturels ont une place cruciale dans ma photographie. Ils expriment mon besoin de rester connectée au monde naturel, à l'harmonie des saisons et à ma nature sauvage. Je me balade au bord de Seine, dans les parcs, dans les forêts, à la recherche de fleurs, de feuilles, de tiges porte-graines pour m'inspirer. Ma photographie est un journal des choses simples qui me touchent profondément, qui font vibrer mon cœur.

Elle parle de mes rêves, de mes souvenirs. La beauté de la jeunesse et la fraîcheur de toute vie nouvelle m'inspirent autant que la belle décrépitude d'anciennes choses. Lorsque je crée une scène, j'espère capturer un moment intemporel qui parle du passage du temps. C'est cette intemporalité que j'adore chez les polaroids. Quand on regarde une photo faite avec un ancien polaroid, comme le SX-70 que j'adore, on ne sait pas exactement quand la photo a été prise. C'est ça qui me fait battre le cœur un petit peu plus vite. C'est cette ambiance que j'essaie de créer avec ma photographie.

















